
Protok6N Nr 100/17
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Miriskiego

w dniu 11 wrze6nia 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli :

Starosta - Antoni Janf arczynski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

czlonkowie Zarzadu: Marek Pachnik
Piotr Wieczorek
t-ukasz Bogucki

orazt Danuta Roguska - Skarbnik Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki NieruchomoSciami
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydz. OSwiaty i Promocji

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2 Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dziatalno6ci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Sprawy z zakresu drog.
5 Podjqcie uchwal w sprawie wyra2enia zgody na prowadzenie dziennik6w wytqcznie

w formie elektronicznej.
6. Sprawy oSwiatowe,
7, Podjqcie uchwaty w sprawie wynajqcia czqSci nieruchomosci bqdqcej w trwalym zarzqdzie

Zespolu Szkot im. Marii Sktodowskiej - Curie w Mihsku Mazowieckim.
8. Podjgcie uchwaly w sprawie sprzeda2y skladnika majqtkowego Centrum Ksztaicenia

Zawodowego i Ustawicznego w Minsku Mazowieckim.
9. Podjqcie uchwaty w sprawie sprzeda2y sktadnikow majqtkowych Domu Pomocy

Spolecznel 5w. Jozefa w Mieni.
10. Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na2017 rok.
11. Sprawy ro2ne.
12. Przylgcie protokolu posiedzenia w dniu 30 sierpnia 2017 r,

1 3. Zamkniecie posiedzenia.

Ad.1

Starosta - Antoni Janf arczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawif porzqdek posiedzenia, ktory

zostaf p rzyjqty jed nogtoSnie.

Ad. 3

Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowal o nastqpujqcych sprawach:
- w wyniku postqpowania przetargowego na kredyt, wptynqto 7 ofert, wybrana zoslala
oferta Banku Spoldzielczego z Minska Mazowieckiego (koszt obstugi kredytu
463,345,7 9 zl, oprocentowanie 2,07o/o),



- wylonion a zostala pracownia projektowa, ktora wykona dokumentacjq projektowq na
budowq Domu Dziecka w Minsku Maz. wraz z pozwoleniem na budowq (Pracownia
Projektowa z Karczewia za kwotq 35.055 zl brutto wraz z nadzorem autorskim
realizacja do 30 listopada br.),
- w dniach 7-B wrzeSnia br. odbyly siq cwicze nia z zakresu zarzqdzania kryzysowego
majqce na celu sprawdzenie wspoldzialania stuzb, inspekcji i strazy orazadministracji
samorzqdowej,
- wrQczone zostaty akty mianowania 6 nauczycielom,
- podpisana zostala umowa z Caritas Diecezji Warszawsko-Praskiej na zakup
samochodu (wspolfinansowany ze Srodkow z PFRON),
- w dniu 2 wrzeSnia br. powiat minski wlqczyl sig w akcjq Narodowego Czytania
,,Wesela",
- odbyty sig Powiatowe Zawody ochotniczych strazy Pozarnych w Mrozacn,
- uczestniczyl w jubileuszu 25 - lecia posfugi kaptanskie j Grzegorza Dro2daa, ksigdza
Parafii Starokatolickiego Ko5ciola Mariawitow w Ceglowie.

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki poinformowal o nastgpujqcych sprawach:
- w dniu 8 wrzesnia br. uczestniczyl w spotkaniu u wicewojewody S. Dqbrowskiego
w zwiqzku z pismem NFZ dotyczqcym zmniejszenia finansowania nocnej i swiqtecznej
pomocy lekarskiej (o kwotg 50.000 zl miesigcznie).

Ad.4
Dyrektor ZDP w Minsku Maz. - Andrzej Solonek powiedzial,2e firma Polaqua

Sp z o,o. z Piaseczna zwrocila siq o zaopiniowanie propozycji przebudowy drogi
powiatowei nr 43 18W Okuniew-Halinow-Brzeziny na odcinku pomiqd zy liniq kolejowq
Warszawa-Terespol, a drogq krajowq DK2 w lokalizacji przejscia Autostrady 42
Warszawa-Kukuryki (A2 km 495+445).

Dyrektor zaproponowat, aby zaopiniowac powyzszE propozycje przebudowy
pozytywnie, ale jednocze6nie zaproponowac, aby skrzyzowanie drogi powiatowej
nr 4318W z drogq po potnocnej stronie autostrady, ktora bqdzie przebiegala przez
wiadukt nad torami kolejowymi wykonac jako skrzy2owanie typu rondo.

Zarzqd Powiatu po analizie pozytywnie zaopiniowal propozycjq rozwiqzan
projektowych dotyczqcych przebudowy drogi powiatowej nr 4318W Okuniew-Halinow-
Brzeziny. Proponujqc, aby skrzyzowanie drogi powiatowej nr 4318w z drogq po
potnocnej stronie autostrady, kt6ra bqdzie przebiegala przez wiadukt nad torami
kolejowymi wykonac jako skrzyzowanie typu rondo.

Dyrektor - Andrzej Solonek powiedzial,2etrwa remont mostu na ul. Budowlanej
(zaawansowanie prac ponad 50 %), trwa przebudowa ul. Przemyslowej, rozpoczqto
prace zwtqzane z przebudowq w Zglechowie, 8 wrzeSnia br. podpisano urnowy na
wykonanie chodnikow w Mrozach, Dobrem i Cisiu,

Ad. 5
Naczelnik Wydzialu OSwiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, Ze

dyrektorzy Zespolu Szkol Nr 1 i Zespolu Szkot Agrotechnicznych w Minsku Maz.
zwrocili siq z prosbq o wyrazenie zgody na prowadzenie od dnia 1 wrzeSnia br.
dziennikow zaiqc pedagoga, psychologa i doradcy zawodowego oraz dziennikow
innych zajqc wylqcznie w formie elektronicznel.
Nastgpnie odczytala projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na prowadzenie
dziennikow wylqcznie w formie elektronicznej', przeprowadzono glosowanie, w ktorym
za podjgciem uchwaly Zarzqd opowiedzial sig jednogtoSnie.



Zarzqd Powiatu podjql uchwalq Nr 634/17 w sprawie wyra2enia zgody na
prowadzen ie dzien n ikow wylqczn ie w form ie elektron ic znej.

Kolejno odczylala drugi projekt uchwaty w sprawie wyralenia zgody na prowadzenie
dziennikow wylqcznie w formie elektronicznej', przeprowadzono gtosowanie, w ktorym
za podjqciem uchwaly Zarzqd opowiedziat siq jednogto6nie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 635/17 w sprawie wyrazenia zgody na
prowadzenie dziennikow wylqcznie w formie elektronicznej.

Ad. 6
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz przypomniala, Ze

dyrektor Zespolu Szko{ im. M. Sklodowskiej - Curie w Minsku Maz. wystgpowala
o wsparcie w osobie pedagoga specjalnego, oprocz nauczyciela, ktory prowadzi caty
proces edukacyjny (dla 5 uczni6w nale2y sig wsparcie takiego pedagoga). Nastgpnie
przedstawila zestawienie ilustrujqce ilu uczniow w poszczegolnych szkolach wymaga
takiego wsparcia (w ZS Nr 1 - 2 uczniow, w pozostatych szkolach po 1 uczniu).
Wyjasnila, ze dyrektorzy z innych szkol nie wystqpowali o zgodq na zalrudnienie
pedagoga specjalnego.
P. Marek Pachnik zwrocil uwagQ, 2e laka informacja miala byc przygotowana. Miala
zostac wyjaSniona kwestia, czy pedagog specjalny powinien byc zatrudniony na
jednego ucznia, czy jeden pedagog dla kilku uczniow.
Starosta zwrocil sig o przygotowanie na kolejne posiedzenie stanowiska w tej sprawie
wraz z kosztami.
Nastgpnie p. Emilia Piotrkowicz powrocila do sprawy rozliczania pensum nauczycieli
prowadzqcych ksztalcenie zawodowe w technikum. Dyrektorzy powiatowych
jednostek o6wiatowych przedstawili swoje stanowisko w tej sprawie twierdzqc, ze nie
ma podstaw do roznicowania pensum nauczycieli ksztalcenia teoretycznego
zawodowego i ksztalcenia zawodowego praktycznego.
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedziat, ze wydaje siq, 2e Irzeba przyjqc
rozliczenie pensum z 18 godz.
Starosta Antoni Jan Tarczynski zwrocil sig o oszacowanie kosztow z tym
zwiqzanych.
P. Emilia Piotrkowicz wyjasnita, 2e nie ma problemu z okre6leniem pensum w CKZ|U,
gdyz pensum 22 godz. wynika wprost z przepisow. Dodata, 2e zrobila rozeznanie
i w innych powiatach pensum nauczycieli ksztalcenia teoretycznego zawodowego
i ksztatcenia zawodowego praktycznego liczone jest z 18 godz.

Ad. 7

Naczelnik Wydzialu Gospodarki Nieruchomosciami Wojciech Osinski
powiedzial, 2e dyrektor Zespotu Szkol im. M. Sklodowskiej - Curie w Minsku Maz.
zwrocila siq o wyrazenie zgody na wznowienie umow na okres od 1 pa2dziernika
2017 r. do 30 wrzeSnia 2020 r. na wydzierZawienie: czgsci korytarza na parterze
budynku szkoly z pzeznaczeniem na ustawienie automatu z artykulami spozywczymi,
na czqsci ogrodzenia posesji na umieszczenie reklamy Royal Centrum Edukacyjne,
czgSci ogrodzenia posesji na umieszczenie reklamy LUZZ, czqsci ogrodzenia posesji
na umieszczenie reklamy WyZszej Szkoly Gospodarki Euroregionalnej, czqsci
ogrodzenia posesji na umieszczenie reklamy Studium Jqzykow Obcych.



P. t-ukasz Bogucki powiedzial, 2e mo2na byloby uchwalq okreslic widetki cenowe za
wynajem powierzchni w jednostkach.
P. W. Osihski powiedzial, 2e zgodnie z ustawq o gospodarce nieruchomosciami
w przypadkach nieruchomoSci, ktore sq przekazane z trwaly zarzqd jednostce
organizacyjne, to jednostka taka ma prawo do 3 lat zawierac umowy najmu, dzier2awy,
czy u2yczac nieodptatnie powierzchnie informujqc o tym organ prowadzqcy.

Zarzqd Powiatu zwrocrl siq do naczelnika o przeprowadzenie rozeznania, 1ak
w innych powiatach jest to okreslone (czy sq uchwaly okreslajqce widelki za nalem
powierzchni).
Nastqpnie odczytany zostat projekt uchwaly w sprawie wynajqcia czqsci
nieruchomoSci bqdqcej w trwalym zarzqdzie Zespolu Szkot im. Marii Sktodowskiej -
Curie w Mitisku Mazowieckim; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem
uchwaty Zarzqd opowiedziat sig jednoglosnre.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 636/17 w sprawie wynajgcia czgsci
nieruchomo6ci bgdqcej w trwalym zarzqdzie Zespolu Szkol im. Marii
Sklodowskiej - Curie w Minsku Mazowieckim.

Ad. I
Skarbnik Powiatu Teresa Bqk przedstawila wniosek dyrektora CKZIU

w Minsku Mazowieckim dotyczqcy wyra2enia zgody na sprzedaZ skladnika
majqtkowego tj zbqdnej linii diagnostycznej rok produkcji 1998 (cena wywolawcza)
Nastqpnie odczytala projekt uchwaly w sprawie sprzeda2y skladnika majqtkowego
Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego w Minsku Mazowieckim;
przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedzial sig jed noglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 637/17 w sprawie sprzeda2y skladnika
majqtkowego Centrum KsztaNcenia Zawodowego i Ustawicznego
w Mi6sku Mazowieckim.

Ad. 9
Skarbnik Powiatu przedstawita wniosek dyrektora DPS sw. Jozefa w Mieni

o wyrazenie zgody na sprzedaz skladnikow majqtkowych tj. tadowacz chwytakowy
,,cyklop", przyczepa dwukolowa, przyczepa cigzarowa Sanok D 47A, samochod
ciqzarowy Ford Transit 100 S 2,5 D. Dodala, 2e zwrocono siq do jednostek
zzapytaniem, czy nie potrzebujq takiego sprzgtu, ale nikt nie zglosi{ takiej potrzeby.
Nastgpnie odczylala projekt uchwaty w sprawie sprzeda2y skladnikow majqtkowych
Domu Pomocy Spolecznej sw. Jozefa w Mieni; przeprowadzono gfosowanie, w ktorym
za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedziat siq jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 638/17 w sprawie sprzedazy skNadnikow
majqtkowych Domu Pomocy SpoNecznej 5w. Jozefa w Mieni.

Ad.10
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2017 rok. Wyjasnita, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z bud2elu panstwa, przeniesieniu wydatkow migdzy paragrafami w ramach tego
samego dzialu w zakresie wydatkow biezqcych idotyczq:



- Starostwa Powiatowego w Mirisku Mazowieckim,
- Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Pozarnej w Minsku Mazowieckim,
- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Minsku Maz,
- Zespolu szkot im, M. sktodowskiej - curie w Mihsku Mazowieckim,
- Centrum Ksztatcenia Zawodowego i Ustawicznego w Mirisku Maz.
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejowku,
- Domu Pomocy Spolecznej sw, Jozefa w Mieni,
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mirisku Maz.
- Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy w Mirisku Mazowieckim.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaty cztonkowie
Zarzqdu gtosowa li nastgp ujqco :

- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjgciem uchwaty,
- Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek- za podjgciem uchwaty.
Gtosow przeciwnych iwstrzymujqcych siq nie byto,

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 639i17 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 2017 rok.

Ad,11
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e

Uczniowski Klub Sportowy Judo Kontra zwrocil siQ o aneksowanie umowy na
realizacjg zadania Otwarte Mistrzostwa Powiatu Minskiego w Judo Dzieci i Mlodziezy,
ktore zaplanowane sq na przetomie listopada i grudnia. Dodala, ze powiat minski
przekazal na realizacjq powyzszego zadania dotacjg w kwocie 4.500 zl. Nastqpnie
wyjasnila, 2e zmiana polega na zmianie numeru rachunku bankowego do realizacji
tego zadania.

Zarzqd Powiatu zaakceptowat powyzszq zmiang i wyrazit zgodg na podpisanie
aneKSu

Naczelnik Wydziatu Gospodarki Nieruchomosciami przedstawil wniosek
dyrektora DPS 5w. Jozefa w Mieni o wyrazenie zgody na dysponowanie
nieruchomosciq stanowiqcq dz. nr 101911 w obrqbie Mienia na cele zwiqzane
z ulwardzeniem powierzchni gruntu oraz przebudowq budynku,

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na dysponowanie nieruchomosciq.
Kolejno poinformowal, 2e _ zalega z platnosciamiz tytutu
czynszu za budynek od marca 2017 r. do lipca 2017 r. Dodal, ze
w miesiqcu lipcu wystawione byto wezwanie do zaplaly.
Ponadto poinformowal, 2e odbyt siQ przetarg na sprzeda2 nieruchomo$ci przy
ul. Hotelowej w Sulejowku, wplacone zostato wadium, ale nikt nie przystqpit do
p rzeta rg u,

Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbgdzie siq 25 wrzesnia br. o godz 9,00.
Skarbnik Powiatu przedstawila zaloZenia do projektu budzetu na 2018 rok:
- prognozo*"ly Srednioroczny wska2nik cen towarow i uslug - 2,3ok
- odpis na ZFSS na dotychczasowym poziomie,
- wzrost wynagrodzenia ustawowego dla nauczycieli - 5o/o od maja
- wzrost wynagrodzenia pozostalych pracownikow - 100 zl na etat
- wynagrodzenie minimalne 2100 zllm-c



- koszty utrzymania jednostek budzetowych w wydatkach rzeczowych na poziomie
wrzesnia br.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski poinformowal, ze wplynqiy wniosku na
realizacjq zadan drogowych we wspotfinansowaniu 50% na SOok.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki poinformowal o nastqpujqcych sprawach:
- Zwiqzek Powiatow Polskich wystqpil z listem do Ministra Zdrowia odnosnie wzrostu
wynagrodzen pielqgniarek pracujqcych w domach pomocy spolecznej. Ministerstwo
Zdrowia udzielilo odpowiedzi, ze pielqgniarki te sq pracownikami samorzqdowymi, ale
przepisy dopuszcza jq rozwiqzanie polegajqce na otwarciu poz dla mieszkancow dps-
ow.
- na Zamku Krolewskim w Warszawie w dniu 1 8 wrze6nia br. odbgdzie siq konferencja
dotyczqca Wielkiego GoScinca Litewskiego (zgtoszenie mozna skladac do j4 wrzesnia
br ),
- w dniu 20 wrze6nia br. w Siedlcach odbqdzie sig konferencja ,,Za Zyciem" (dotyczqca
dzialan jakie mozna podejmowac w powiecie w zakresie osob niepelnosprawnych).

Ad. 12
Protokol posiedzenia w dniu 30 sierpnia 20i7 r. zostal przyjqty.

Ad. 13
Zamkniqcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyr'rski

Wicestarost a - Krzy sztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu'. Marek Pachnik

Piotr Wieczorek

t-ukasz Bogucki


